
Zápis č. 3/2023 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň                                  

ze dne 17. října 2023 

Přítomni: 

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

p. Jiří Dolejš - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté: 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy 

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro sportovní přípravu 

 

Omluveni: 

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka. 

Školská rada projednala a schválila: 

1. Členové školské rady obdrželi dne 9. 10. 2023 k nahlédnutí v elektronické podobě Výroční 

zprávu o činnosti školy zřízené Plzeňským krajem za školní rok 2022/2023, která byla všemi 

členy školské rady schválena bez připomínek korespondenční formou – per rollam. 

 

Školská rada projednala: 

1. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady, že sportovní gymnázium 

podá žádost o výpůjčku dokončené stavby atletického tunelu, aby škola mohla s majetkem 

nakládat a provozovat jej (jako je tomu v případě sportovní haly a školních budov). V současné 

době není proveden zápis nemovitosti v katastru nemovitostí, bude proto kontaktován 

investiční odbor KÚ PK. Zodpovídá: Ing. Picka 

 

2. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o provozním příspěvku na 

rozpočet. Škola požádala o částku cca Kč 10.000 000,-, která je zapotřebí s ohledem na aktuální 

provoz a ceny energií. Škola obdržela částku Kč 6. 859 000,-, což představuje nedostatečný 

provozní rozpočet. Sportovní gymnázium požádá o navýšení částky. Zodpovídá: Ing. Picka   

3. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o konání Dne otevřených dveří 

pro třídu A dne 17. 10. 2023.   

4. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o otevření konferenční 

místnosti (9/2023) určené pro jednání s rodiči a plánovaném otevření čítárny pro žáky gymnázia 

vybudované z původně karanténní místnosti (termín realizace 11/2023). 



5. Ředitelka školy Mgr. Majerová požádala členy školské rady o kontakt na Rotary Club Plzeň, 

který v rámci mezinárodní výměny studentů pomáhá žákům středních škol s ročními pobyty 

v zahraničí. Zodpovídá: JUDr. Tesař    

 

6. Ředitelka školy Mgr. Majerová představila slabé stránky školy do roku 2024: 

 Chybí nástroje na žáky k pravidelné školní docházce, zákonní zástupci téměř vše omlouvají. 

 Chybí odpovídající odvětrání školních prostor v teplých dnech, chybí klimatizace, 

především na jižní straně pavilonu C, kde nelze v teplých dnech vyučovat. 

 Nedostatečné jsou možnosti ubytování pro mimoplzeňské žáky o víkendech a školních 

prázdninách, kdy probíhají soutěže či výcvikové tábory. Zodpovídá: Ing. Picka 

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

V Plzni dne 18. 10. 2023 

 


